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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Továbbra is csak az ígérgetés megy az öntözéses 
gazdálkodás elősegítése helyett?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt másfél hónapban csupán fele annyi csapadék esett, mint amennyi ebben az időszakban
átlagos mennyiségnek számít. Erre az elmúlt 20 évben nem volt példa. Bár az áprilisi felméréseket
meg kell várni, de sok jót nem remélhetünk. Az őszi kalászosok nem bokrosodtak, viszont szárba
indultak, főkalászosodtak. A növények alulról elkezdtek felszáradni. A búza esetében nagyjából 3
millió tonna mínusszal számolhatunk. Ehhez hozzá jön a repce nagyon gyenge termése és a többi
ősszel vetett apró mag, például lucerna, ami ki sem kelt. Összesen legalább 200 milliárdos kiesés
várható a növénytermesztésből.  Természetesen nem beszélhetnénk ezekről a problémákról,  vagy
jóval kisebb súlyú problémáról beszélhetnénk, ha a Kormány hajlandó lett  volna meghallani az
öntözéses gazdálkodás fejlesztésével és fontosságával kapcsolatos javaslatainkat az elmúlt 9 (!!!)
évből! Tavaly legalább már az ígérgetések megkezdődtek, amikor Miniszter Úr bejelentette, hogy az
öntözéses gazdálkodás elősegítésére önálló intézményt hoznak létre, de a mai napig semmi nem
történt ezzel kapcsolatban!

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mit kíván tenni a Kormány a bajba
került gazdák érdekében, akiket pont Önök hagytak cserben?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 05. 04.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán
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